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Granollers, ciutat olímpica 

Els problemes només són de 
taula rodona 

Roda premsa IFA Granollers 
Dilluns, 18 h., el president de 

riFA-C.B. Granollers Sr. Antoni 
Novoa i el gerent Àngel Palmi, 
van mantenir una xerrada infor
mativa amb els representants 
dels mitjans d'informació locals i 
comarcals. El tema (es relacions 
internes entre el Sr. Àngel Palmi i 
la Directiva. Tant el president, An
toni Novoa, com Àngel Palmi, ara 
professional d'Unipublic, van ma
nifestar que les relacions entre ell 
i la directiva són excel·lents, que 
existeix el mateix caliu d'amistat 
de sempre i que certament exis
teixen diferents punts de vista en 
relació amb el funcionament i po
lítica de l'entitat des que el C.B. 
Granolles forma part d'Unipublic. 
Tant el president com el gerent 
manifestaren que els problemes 
són qüestions que només neces
siten sentar-se al voltant d'una 
taula i parlar-ne. Certament la po
lítica a dur a terme ha variat una 

mica al ser-ne UNIPUBLIC l'amo 
d'IFA Granollers. I aquesta cir
cumstància genera situacions 
amb anàlisis diferents. Però 
aquesta problemàtica pertany a 
la vida interna de l'entitat i és din
tre on l)an de trobar-se les solu
cions. És normal que Àngel Pal
mi discrepi en alguns punts, però 
la trajectòria esportiva d'aquest 
professional dintre del bàsquet 
granollerí recolza una gestió no
més favorable per aquell equip 
que tants de treballs i esforços va 
dedicar-li des de la vessant de ju
gador, entrenador i directiu. Anto
ni Novoa i Àngel Palmi són ho
mes de diàleg i companys de llui
ta per un bàsquet qranollerí d'éli
te. La seva trajectòria, al marge 
de suposicions estranyes, avala 
la idea que els seus punts de vis
ta, malgrat esdevinguin diferents, 
només volen un club millor. 

J.S.V. 

Ells van obrir el camí 

Antoni Novoa 

President IFA-C.B. Granollers 
President del C.B. Granolles 

des de l'any 1978, la seva gestió 
directiva ha demostrat que la ca
tegoria esportiva de la capital del 
Vallès Oriental no seria una reali
tat sense l'existència d'homes 
com l'actual president del club de 
bàsquet vallesà. 

Antoni Novoa no havia practi
cat mai cap esport, però hi porta 
molts anys vinculat. La seva tas
ca ha estat sempre directiva i exe
cutiva. Formà part de la Junta Di
rectiva de l'E.C. Granollers amb 
els presidents Josep Boix i Josep 
Camp. Un fruit important de la 
seva gestió fou l'enllumenat del 
camp del C. Girona. Les dues-
centes mil pessetes del seu im
port foren finançades a base 
d'accions de cinc mil pessetes 
cadascuna i a la fi de cada exer
cici se'n tornaven tres mitjançant 
un sorteig. 

Va arribar al bàsquet de la mà 
d'en Pere Viaplana, aleshores 
president i d'en Lluís Domènech, 
jugador, entrenador i directiu. An
toni Novoa ha esta sempre un 
home coherent i d'un desco
neixement de l'esport de la ciste
lla quan acceptà esser-ne directiu 
ha esdevingut un home clau del 
bàsquet nacional. 

Però dintre de l'esport grano
llerí de la mà d'Antoni Novoa, a 
vegades en silenci, s'han assolit 
objectius d'obres importants. El 
pavelló, popularment dit El Tub, 
fou resultat d'una gestió del Sr. 
Novoa i del Sr. Sitjes amb el re
colzament econòmic dels ger
mans Camp. L'import de l'obra 
fou de dotze milions de pessetes. 

L'obra més important d'Antoni 
Novoa és la realitat de l'actual 
equip de bàsquet i la construcció 
del nou pavelló. Dotze anys de 
president han portat al bàsquet 
de Granollers a una nova singla

dura. L'experiència de l'A.C.B., 
de la que en fou president, li ha 
suposat una visió de futur que ha 
dut a la pràctica en el seu club. 
Es de suposar que una vegada 
més la història li doni la raó. 

Joan Sala I Vila 

Handbol 

Granollers a Txecoslovàquia 
Cinc Internacionals 

La premsa internacional espe
cialitzada present als campionats 
mundials de handbol avaluà po
sitivament la participació dels ju
gadors del B.M. Granollers. Ün 
gels jugadors més destacats fou 
Alex Franch que amb els seus 
trenta-sis gols aconseguií la no
minació d'un dels sets millors go-
lejadors mundials. El gerent del 
B.M. Granollers fa un repàs sobre 
l'actuació dels granollerins i els hi 
concedeix un notable, seguint la 
vox populi. Marin, Garralda, 
Franch, Masip I Fort formaven el 
bloc més compacte de la selec
ció nacional. En sengles mo
ments els quatre jugadors de pis
ta portaven el pes del partit i en al
gunes ocasions els cinc. La nota 
més alta, assignada per la prem
sa internacional, se l'emportà 
l'extrem Alex Franch. 

Presència ciutadana 
L'alcalde de Granollers, Josep 

Pujadas, el regidor d'esports 
Francesc Rubio encapçalaven la 
representació granollenna forma
da per l'entrenador del B.M. Gra
nollers, Josep M. Guiteras, el ge
rent Josep Blanchart, els directius 
Joan Miralles, Joan Mundet, Mi
quel Julià, Josep Yetor, els aficio
nats Josep Lluís Badia i Carles 
Garí i el director tècnic del hand
bol del COOB, Miquel Roca. 

Torneig pre-oiímpic 
La presència de l'alcalde gra

nollerí a Txecoslovàquia tenia una 
doble missió. Presentar al món in
ternacional del handbol la subseu 
olímpica de Granollers i concretar 
l'organització d'un torneig preo-
límpic a Granollers. 

La roda de premsa amb assis

tència de tota la premsa mundial 
especialitzada es va desenvolu
par en el Pavelló d'Esports de 
Praga. El Torneig Pre-olímpic es 
celebrarà a la capital del Vallès 
Oriental en el marc del pavelló 
olímpic el juliol de 1991 amb la 
participació de les vuit seleccions 
mundials primeres classificades a 
Txecoslovàquia. Totes vuit han 
confirmat la seva participació El 
millor handbol del món a Grano
llers, representat per Suècia, 
campiona mundial, Rússia, Ru-
mania, Iugoslàvia, Hongria, Txe
coslovàquia, R. Democràtica Ale
manya i Espanya. 

L'organització del torneig serà 
responsabilitat del COOB i de l'a
juntament de Granollers i pensem 
que amb la col·laboració del B.M. 
Granollers que com és d'esperar 
aportarà els seus cinc internacio
nals a la selecció olímpica. 

Joan Sala i Vila 

Atletisme 

CA. Granollers 
Jordi Gendra 48"7 

En unes proves disputades a 
les Pistes Universitàries de Barce
lona i per atletes universitaris, en 
Jordi Gendra va córrer els 400 
metres llisos amb la magnífica 
marca de 48"7 tenint en compte 
que estem a principis de tem
porada. 

Campionat d'Espanya 
cadet de pista coberta 

A Sevilla hi va anar l'Ignasi 
Martínez per prendre part a la cur
sa de 1.000 metres llisos. Es va 
córrer directament la final amb la 
gran participació de 15 atletes es
sent en una pista petita al ser co
berta. L'Ignasi es va classificar en 

sisè lloc amb el temps de 2'38". 
Sense tanta participació segura
ment el temps hauria estat millor 
doncs és una cursa ràpida i la po
sició al principi és vital per classi
ficar-se en un bon lloc. 

Control en el 
Serrahima 

En un control de diferents pro
ves programades a les pistes del 
Serrahima, l'atleta local Guillem 
Sànchez hi va anar i va participar 
en el salt d'alçada. Va ultrapassar 
el llistó a l m. 78 centímetres. 

I a Vilanova, la Federació Ca
talana va programar uns llança
ments en els que hi va participar 
en Gorka Insausti que a javelina 
va fer el segon amb 46 metres 
justos. 
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